

報名表 Enrolment Form

(本辦事處傳真號碼 our fax number : 2787 3621)

減低湯水鈉含量工作坊

日期： 2019 年 3 月 22 日(星期五)
時間： 下午 3 時至 4 時
地點： 九龍旺角花園街 123 號 A 花園街市政大廈 8 樓

Workshop on Reduction of Sodium in Soup

Date : 22 March 2019 (Friday)
Time : 3:00pm – 4:00pm
Venue : 8/F., Fa Yuen Street Municipal Services Building, 123A Fa Yuen Street, Mong Kok, Kln

機構名稱 Name of Organisation:	(中文 Chinese)	
	(英文 English)	
獲提名人姓名 Name of the Nominee(s):	(中文 Chinese)	
	(英文 English)	
電話號碼 Phone No.:		
傳真號碼 Fax No.:		
電郵地址 E-mail Address:		

簽名

Signature: _____

姓名

Name: _____

日期

Date: _____

颱風及惡劣天氣安排：

- ◆ 若香港天文台於工作坊開始前 4 小時，即上午 11 時，仍然維持八號或以上熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告信號，工作坊將會取消。
- ◆ 若於工作坊開始前 2 小時，即下午 1 時，發出(或將發出)八號或以上熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告信號，工作坊亦將會取消。
- ◆ 若香港天文台於工作坊期間發出預告或懸掛八號或以上颱風訊號，工作坊將立刻取消。
- ◆ 若香港天文台於工作坊期間懸掛黑色暴雨警告，工作坊將繼續進行。

Typhoon and Adverse Weather Arrangements:

- ◆ If Tropical Cyclone Warning Signal No.8 or above OR Black Rainstorm Warning Signal has been hoisted and is still being hoisted by the Hong Kong Observatory 4 hours before the workshop starting time (i.e. 11:00 am), the workshop will be cancelled.
- ◆ The workshop will also be cancelled if Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above OR Black Rainstorm Warning Signal is hoisted (or to be hoisted) 2 hours before the workshop starting time (i.e. 1:00 pm).
- ◆ If the Hong Kong Observatory issues the Pre-No. 8 Announcement or the Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above is hoisted during the event, the workshop will be terminated immediately.
- ◆ If the Hong Kong Observatory announces that the black rainstorm warning is to be hoisted or is hoisted during the workshop, programmes already in progress will continue.

《個人資料(私隱)條例》備註

根據《個人資料(私隱)條例》作出的用途聲明:於本表格填報的個人資料屬自願,會供食物安全中心作聯絡、通信、統計及研究用途。查詢(包括要求查閱和修正個人資料)請聯絡食物安全中心風險傳達組(電話 2381 6096 或傳真 2787 3638)。

Notice Regarding the Personal Data (Privacy) Ordinance

Statement of Purpose under the Personal Data (Privacy) Ordinance: The personal data provided by means of this form is voluntary and will be used by the Centre for Food Safety for communication, correspondence, statistical and evaluation purpose. Enquiries (including the request for access and correction) please contact the Communication Resource Unit of Centre for Food Safety at 2381 6096(Tel.) or 2787 3638 (Fax.).